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Waarom is hip hop/ rap/ trap leuker dan andere muziek stijlen? 
Nou, omdat er verschillende stijlen gecombineerd kunnen worden. En omdat er 
straattaal wil ik het niet noemen, maar een hele eigen taal voor gemaakt word. Eigen 
rijm dingen zeg maar. 
 
Wat betekend muziek, hip hop/ rap/ trap, voor jou? 
Alles, ik vind het gewoon heel belangrijk. Het brengt me tot rust het maakt me 
gelukkig. Het laat me dingen voelen. 
 
Wie inspireert jou? 
Me vader, zijn ondernemingsdrift hij heeft ook ze eigen studio gehad en zo. En zijn 
kennis van muziek. 
 
Hoe gaat het met de Nederlandse hip hop? 
Goed, word steeds groter, er zijn steeds meer mogelijkheden. En het word meer 
geluisterd dan ooit. Maar dat wil niet zeggen dat de kwaliteit beter word. Want wat ik 
een beetje denk is dat er nu heel veel geld verdient kant worden in die branche en 
dat daarom mensen het gaan doen in plaats van ik hou van muziek ik wil daar iets 
mee gaan doen. 
 
Hoe ziet de toekomst van onze hip hop er uit? 
Rooskleurig, ik weet niet zo goed. Ik denk dat het alleen nog maar groter gaat 
worden. Als voorbeeld, op bevrijdingsfestival daar werd mainstage veel meer 
bezocht dan de urban tent. En nu is het mainstage een beetje het urban stage 
geworden. Kraantje pappie en Ronnie Flex treden bijvoorbeeld op het mainstage. 
 
Nieuwe opkomende artiesten? 
Snelle sowieso en Russo gaat ook wel dik. Gooi Yung Nelgg er ook maar in want hij 
is er al wel een tijdje maar mensen snappen hem nog steeds niet. Dan ome omar 
ook josbros 
 
Waar zie jij jezelf over 10 jaar? 
Werkend in de muziek industrie. Het liefst bij noahs ark of topnotch 
 
 
Met wie zou jij nog graag eens willen samen werken, waarom? 
Kees de koning, esko, en jiggy dje, ali b, en jebroer. Mensen met een eigen label 
eigenlijk. 
 
 
 



 
 
Snelle 
Opkomende hip hop artiest, net klaar met de Herman Brood academie. 
 
 
Wat betekend muziek voor jou? 
Alles, ik kan niet zonder. Ik denk vanaf het moment dat ik op sta tot ik ga slapen aan 
muziek. Ik kan niet uitleggen hoe dat gaat maar dat gebeurt gewoon. 
 
 
Wie inspireert jou, waarom? 
Succesvolle mensen en mijn vrienden. Mensen als JeBroer bijvoorbeeld. Keihard 
werken, muziek maken, leuke dingen doen en een gezin onderhouden. Verder 
inspireren dingen die ik mee maak en lees mij. 
 
 
Waar zie jij jezelf over 10 jaar? 
Aan de top van de Nederlandse muziekindustrie. 
 
  
Wanneer is jouw doel bereikt? 
Als ik bovengemiddeld geld verdien met doen wat ik leuk vind. Optreden en muziek 
maken. 
 
 
Met wie zou jij nog graag eens willen samen werken, waarom? 
Met Ronnie Flex. Omdat hij de beste muzikant van Nederland is. 
 
 


